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ZÁPISNICA ČÍSLO  3/2017 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bziny, ktoré sa uskutočnilo 22. septembra 

2017 o 17.00 hod v miestnosti Slovensko-Poľského priateľstva v kultúrnom dome Bziny, 

na ul. Brezovecká č. 96/8, kde sídli Obecný úrad. 

 

Celkový program  rokovania  OZ v nasledovnom znení :  

 

Program rokovania 

 

 Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Predloženie a schválenie programu rokovania OZ 

3.  Určenie overovateľov zápisnice 

4.   Interpelácie poslancov 

5.   Sťažnosť občana 

6.   Informácie starostu obce 

7.   Návrh na uznesenie 

8.   Diskusia 

9.   Záver 

 

Bod č. 1.: Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Bzinách otvoril a viedol  PhDr. Ján Beňuš, starosta obce 

Bziny. Hneď v úvode privítal všetkých prítomných a konštatoval, že  obecné zastupiteľstvo  

bolo zvolané v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, vrátane jeho neskorších 

zmien a doplnkov. Rokovanie obecného zastupiteľstva vyhlásil za uznášania schopné, keďže 

z celkového počtu 7-mich  poslancov bolo prítomných päť čo je  71.429 % účasť. Poslankyňa 

Janka Dulíková a poslanec Jozef Brtoš boli ospravedlnení z pracovných dôvodov.  

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený elektronicky aj 

do schránok spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Bod č.2.: Predloženie a schválenie programu rokovania OZ 
p. Milan Duraj navrhol zaradiť do programu úpravu sadzieb dane z nehnuteľností, starosta 

odpovedal, že dane a poplatky sú zaradené v programe na ďalšie rokovanie zastupiteľstva. 

Program bol predložený a schválený bez zmien jednohlasne.  

 

Hlasovanie za schválenie programu: 

prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Bod č. 3.: Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení:. Ing. Jakubjak Marek a Mária Danková 

Zapisovateľkou sa stala Ivana Dvoršťáková 

 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice 

hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 
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Bod č.4.: Interpelácie poslancov 

 

p. Jakubjak: ako je to s vysýpaním smetí, ženy vysýpajú smeti, vyberajú z odpadkových 

košov, pretože nevládzu dvíhať plné popolnice, obec nemá dostatok mužov ktorí by to robili? 

Je hanba, že to musia robiť ženy a nesúhlasí s tým, žiadal o vyriešenie 

starosta: skutočne nie sú muži, ale povedal, že sa to už viac nestane, bol nahnevaný, lebo to 

zakázal a aj napriek zákazu to išli robiť. 

p. Jakubjak  a ostatní navrhli aby sa do tejto práce zapojil aj starosta 

p. Jakubjak: navrhol umiestniť spomaľovač pre motorové vozidlá na ulici Brezoveckej – pri 

Durajovi. 

Starosta: nepomohlo by to k ničomu, treba o tom rozprávať s ľuďmi, pretože raz sa to ž 

chcelo urobiť, ale občania boli proti. 

p. Danková: triedime odpad a keď prídu zbierať, tak všetko sypú do jedného auta 

starosta: majú linky na triedenie odpadu 

p. Duraj: čo je s projektom na lavicu? Mal byť v júni a stále nič nie je a čo ak nič nebude ? 

čo je s projektom kompostéry? 

Čo zo stavebným odpadom na ihrisku? 

starosta: každý deň čakám na telefonát, projekt je v štádiu posudzovania, vyžiadali si 

dokumentáciu na doplnenie projektu, ktorú sme im poslali. Pokiaľ nebudeme úspešní, budeme 

musieť dať lavicu opraviť z vlastných zdrojov a to tak , že vyčleníme z rozpočtu alebo 

zoberieme úver a to už na budúci rok. Ak to pôjde z vlastných zdrojov, tak rozmýšľajte 

a navrhnite všetci poslanci z čoho sa to bude rekonštruovať, vaše návrhy čakám, tak aby sme 

ich mohli zapracovať na najbližšom zasadaní OZ. 

Kompostéry by sme mali dostať, tiež musíme len čakať 

Stavebný odpad sa už vyváža + všetky čierne skládky na Horevodí, tu sme úspešní boli 

dotáciu sme dostali. Keď sa ihrisko vyčistí necháme ho oplotiť,  na rok tu plánujeme priestor 

na hasičské preteky 

p. Marettová: takisto sa zaujímala čo je s lavicou  

poškodená cesta pri  Letkovcoch – tá už je opravená 

 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo ukladá zahrnúť návrh úpravy sadzieb dane 

z nehnuteľností poslanca Ing. Milana Duraja do programu zasadania nasledujúceho 

zastupiteľstva . 

hlasovanie:prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Bod č. 5.: Sťažnosť občana  

 

Starosta informoval o sťažnosti občana na hluk ktorý je z prevádzky p. Cengelovej. Celá 

sťažnosť aj s odpoveďami obce bola posunutá priestupkovej komisii obce. 

Predseda priestupkovej komisie p. Pšenák uviedol, že hluk sa nešíril z pohostinstva, ale ho 

robili mládežníci pred obecným úradom a priestupková komisia toto riešiť nebude. Ďalej 

uviedol, že pre sťažovateľa nič robiť nebudeme a jeho odpoveďou na sťažnosť je že mal 

zostať tam kde bol predtým. 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie sťažnosť občana na hluk 

z prevádzky pohostinstva 

hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0  
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Bod č 6.:Informácie starostu 

starosta informoval: 

o splácaní úveru , kde zostatok predstavuje k dnešnému dátumu17002,87 Eur - prehľady sú 

prílohou tejto zápisnice 

o žiadosti pozemkového spoločenstva a občanov o zmene územného plánu obce 

o žiadosti p. Gregorcovej o možnosti prenájmu časti ČOV na uskladnenie prázdnych boxov – 

žiadosť je prílohou tejto zápisnice – toto poslanci jednohlasne odmietli 

o pripomienkách k zostaveniu cestovného poriadku – poslanci nemali pripomienky 

o kúpe smetného koša, ktorý sa umiestnil pred kostol a ktorý zasponzoruje pre farnosť obec 

o výzvach a odpovediach na ne, ktoré OZ uložilo na minulom zasadaní obec vyzvala: 

- SSE neoprávnené vstupy na pozemky 

- Poľovnícky spolok Harris 

- Firme Slovlepex – tu bolo povedané, že na firme prebehla kontrola z úradu verejného 

regionálneho zdravotníctva, kde firme bolo uložené vykonať opatrenia a zabezpečiť 

meranie hluku certifikovanými meračmi. Výsledky merania certifikovanej firmy 

dodať  RÚVZ D. Kubín  a výsledky budú doručené aj na obec Bziny. 

O výpovedi Spoločnej stavebnej úradovni Oravský Podzámok 

O podaných projektoch, realizovaných akciách o schválenom projekte a o iných aktivitách 

obce – zoznam je prílohou tejto zápisnice 

O dni dôchodcov, kde sa rozpútala diskusia, p . Dvoršťáková podotkla, že na úrade sú 

obmedzené pracovné sily a obec potrebuje pri takýchto akciách pomoc poslancov, hlavne aby 

sa venovali svojím voličom priamo na akcii. Starosta uviedol, že sála je obsadená na celý 

mesiac október,  a ráno  treba priestory upratať a pripraviť, zostaviť program a postarať sa 

o občerstvenie. Poslanci prejavili malú ochotu pomôcť pri organizácii (program, 

občerstvenie) dňa dôchodcov, tak starosta nakoniec navrhol usporiadať pre seniorov výlet do 

Oravíc s čím poslanci jednohlasne súhlasili a vzhľadom na situáciu sa im to javilo ako 

najvhodnejšie riešenie. 

O nedoplatkoch na dani z nehnuteľností, dani za psa a poplatku za komunálny odpad.  

O zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením pre hasičov – navýšenie rozpočtu o výšku faktúr 

na novú hasičskú zbrojnicu 

O malých pozemkových úpravách, ktoré sú odovzdané na pozemkovom úrade. Bude zvolaná 

schôdza, ktorú bude zastrešovať obec, poslanci s tým nemali problém 

O územných konaniach na ulici Na Hradách a Dielce, kde niektorý vlastníci vzniesli 

námietky. 

 Poslanci sa informovali o vysporiadaní ciest, kde ich starosta informoval, že stretnutia 

s vlastníkmi prebehli celá dokumentácia sa nachádza na obecnom úrade. Poslanci keďže sa 

nezúčastnili stretnutí – okrem poslancov, ktorí vlastnia pozemky pod cestami možu 

kedykoľvek prísť a zoznámiť sa s výsledkami. Niektorí chcú darovať, iní predať alebo 

vymeniť. Čo sa týka vlastníkov s vyššou výmerou malo by sa to riešiť výmenou, ale treba 

rátať aj s alternatívou, že budú viacerí vlastníci na jednu obecnú parcelu, keďže zákon 

zakazuje drobenie pozemkov. Pokiaľ budú mať poslanci akékoľvek návrhy k vysporiadaniu, 

rád ich privíta, ale žiaden zúčastnený poslanec nemal žiadne návrhy ani pripomienky.  

Poslanci sa informovali o vysporiadaní pozemkov pod cintorínom s p. Kršákovou, na čo 

starosta odpovedal, že p. Kršáková nechce zľaviť zo svojich požiadaviek a to sa jej zamietlo, 

tak momentálne je to na mrtvom bode. P. Jakubjak navrhol vypracovanie znaleckého posudku 

na dané pozemky 

O akciách Komunitného centra – zoznam je prílohou tejto zápisnice 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostu obce 

hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 
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Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výlet pre seniorov do Oravíc pri 

príležitosti mesiaca úcty k starším 

hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa:0 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie rozpočtu rozpočtovým 

opatrením podľa faktúr pre DHZ Bziny 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

  

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku do 

200 EUR na pozemky p. Kršákovej na cintoríne. 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo ukladá vyzvať dlžníkov na dani z nehnuteľností, 

dani za psa a poplatku za komunálny odpad k zaplateniu. 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje prenájom časti ČOV p. Gregorcovej 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Bod č. 7. Diskusia 

p. Danková predniesla, že po obci sa kradne prádlo 

p. Jakubjak vyslovil poďakovanie obecnému úradu a jeho zamestnancom za pomoc farnosti 

pri všetkých prácach, ktoré boli vykonané. 

p. Duraj navrhol vykonanie auditu za rok 2016, keďže nebol vykonaný  

Treba znovu skontrolovať rozhlas, ktorý nefunguje pri p. Jozefovi Štigovi 

Do diskusie sa zapojil p. Stanislav Málik ktorý predniesol tieto príspevky: 

- P. Málik obvinil starostu obce J. Beňuša ako prišiel k pozemkom pod autocvičiskom 

p. Poláka Jozefa a že k tomu došlo podvodným spôsobom.  Starosta mu odpovedal, že 

pozemky nevlastní on ale jeho manželka a potom sa p. Málik opravil, ale nevedel 

konkrétne čísla parciel ďalej mu povedal, že spôsob nadobudnutia všetkých pozemkov 

v jeho vlastníctve je dohľadateľný na kataster portáli a každý si to môže zistiť a dal do 

zápisnice poznačiť, aby sa to prešetrilo a p. Málik bude informovaný na najbližšom 

zasadaní OZ.  Na to p. Málik uviedol že v starých zmluvách je všetko inak. Poslanec 

p. Duraj súhlasil s obvinením starostu p. Málikom a navrhol prekontrolovanie 

prevodov pozemkov obce kontrolórkou obce p. M. Varmusovou. Starosta ešte uviedol, 

že pred jeho nástupom do funkcie starostu obec nemala žiadne pozemky, ale na 

základe jeho dohovoru s p. J. Polákom obec pozemky od neho dostala aj na zámeny 

ako je napríklad pozemok pod cestou p. Málika, ktorý na základe požiadavky p. 

Polaka mu obec vrátila.  

- Ďalej sa opýtal prečo sa nezverejňujú na internete zapisnice z OZ, starosta odpovedal, 

že zápisnice zverejňované boli do roku 2015, ale pre nedostatok pracovného času 

a kvôli novej web stránke sa to oneskorilo a preto nie sú zverejnené,  na čo p. 

Dvoršťáková odpovedala, že ich odmieta zverejňovať pokiaľ nie sú overené 

overovateľmi a odmieta zverejniť zápisnice z doby keď ich nepísala ona. Uviedla, že 

overovatelia by si mali dbať na podpísanie týchto zápisníc a prísť ich overiť na obecný 

úrad, pretože nie je jej povinnosťou chodiť za nimi domov, po pracovnom čase 

ale pokiaľ jej to prikáže OZ dnes tak ich zverejní. P. Duraj a p. Varmusová povedali, 

že je potrebné zverejňovať ich v PDF podobe na čo po diskusii o programovom 
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vybavení p. Duraj sľúbil previesť zápisnice do PDF formátu a poskytnúť na 

zverejnenie na internetovej stránke. 

- Zaujímal sa o projekt lavice, ihriska a na kompostéry, ale keďže prišiel neskôr, 

starosta mu zopakoval informácie, ktoré už predtým poskytol poslancom 

- Ďalej žiadal prekontrolovanie verejného osvetlenia – bude prekontrolované 

- Upozornil na časté výpadky elektriny – tu sa prítomní zhodli na tom, že sa vyzvú 

elektrikári a je to naozaj časté a z akých dôvodov ku tomuto dochádza. 

- Informoval sa prečo sa neplátajú diery na cestách a čo mu p. Marettová odpovedala, že 

už ich je mnoho opravených tento rok a minulý rok sa poškodenia vysprávkovali 

striekaním asfaltovej zmesi a starosta mu odpovedal, že každoročne sa na cestách 

niečo urobí. 

- Uviedol, že komunitné centrum sa nevyužíva pre občanov Bzín, je to len akési 

športovisko,  na čo mu bolo odpovedané že KC je využívané v súlade s projektovou 

dokumentáciou, keďže bol zrekonštruovaný z projektových prostriedkov. Cvičebnú 

miestnosť v súčasnej dobe využíva cca 60 žien z toho minimálne jedna tretina 

dokonca aj muži  sú zo Bzín, svoje miesto tu má aj OŠK Bziny – stolný tenis 

a šachový klub, ktorý je takisto plný ľudí zo Bzín, funguje aj knižnica a priestory pre 

potreby občanov, ktoré sú im k dispozícii. Svoj program tu pravidelne nacvičuje aj 

Bzinček senior a tento súbor nás už reprezentoval na rôznych akciách v susedných 

obciach. V neposlednom rade je tu zriadené Komunitné centrum, ktoré sa venuje 

bzinským deťom a ktoré navštevujú aj deti p. Málika. Poriadajú sa tu rôzne akcie pre 

občanov napr. prednáška p. Krčmériho a p. Málikovi bolo povedané, že jeho pomoc 

a aktivita je vítaná pri všetkom, akurát možnosť zapojenia sa dodnes nevyužil. P. 

Málik sa bránil, vraj mu to umožnené nebolo ako príklad uviedol oslavy 200 rokov od 

posvätenia kostola – na to mu starosta odpovedal, že to bola farská slávnosť v r. 2011, 

ktorú obec zastrešovala a p. Málika mala osloviť farská rada alebo p. farár, pri 

realizácii iných obecných akcií p. Málik dodnes neprejavil záujem o poskytnutie 

pomoci pri realizácii. 

- Ďalej p. Málik uviedol, že sa mu zdá že v poslednom roku obec nemala žiadne veľké 

investičné akcie na to mu bolo odpovedané, či nepovažuje splácanie úveru za 

rekonštrukciu KD, alebo dnešné navýšenie rozpočtu hasičom na desaťtisíc za 

dostatočné a treba si uvedomiť reálne možnosti, s tým rozpočtom ktorým obec 

disponuje nie je možné realizovať každoročne tak veľké investície ako si niekto 

predstavuje, ďalej mu starosta povedal, že boli vypracované projektové dokumentácie 

pre územné konania IBV Dielnice kanalizácia a miestne komunikácie, Miestne 

komunikácie lokalita Hrady, aby bola obec pripravená žiadať peniaze z rôznych 

európskych fondov, robili sa projektové dokumentácie na Hasičskú zbrojnicu, Zberný 

dvor ,Protipovodňovú úpravu Bzinského potoka, prispeli sme na kanalizáciu Lazy 

takisto sme boli úspešní v projekte na odstránenie čiernych skládok kde sme získali 

50 000 eur.  

p. Jakubjak sa pýtal na parkovanie, či už niekto platí zaň – VZN je schválené neplatí nik, 

každoročne sa občania upozorňujú hlavne v zime, aby neparkovali na ulici starosta 

informoval, že ako každý rok aj tento rok bude občanom doručené oznámenie o zimnej 

údržbe s upozornením práve na tento fakt. 

V dikusii p. Dvoršťáková upozornila na pohyb detí po farskej záhrade, kde sa v blízkosti 

nachádzajú býky a záhrada nie je zabezpečená, na možnosť úrazov ktoré by sa mohli stať. 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo ukladá preverenie zmlúv o prevodoch 

pozemkoch obce hlavnej kontrolórke obce  

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 
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Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo ukladá vykonanie auditu za rok 2016 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie : Obecné zastupiteľstvo ukladá vyzvať SSE o vysvetlenie v súvislosti 

s častými výpadkami elektrickej energie v obci 

Hlasovanie: prítomných: 5 za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Bod č. 8:  Záver 
Týmto bol program zo   zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bziny, ktoré sa uskutočnilo 

22. septembra 2017 prerokovaný. PhDr. Ján Beňuš, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a obecné zastupiteľstvo ukončil.  

 

 

Návrh na uznesenie 

Viď. Príloha uznesenie č.3 /2017 

Uznesenie č. 3/2017 zo dňa 22.9.2017 z celkového počtu 5 poslancov pri hlasovaní každého 

bodu samostatne, bolo schválené piatimi hlasmi a tvorí prílohu tejto zápisnice 

 

 

 

 

                                                                                             

                                                                 PhDr. Ján Beňuš 

                                                                                                    starosta obce 

 

za overovateľov: 

Mária Danková 

Ing. Marek Jakubjak 

 

 

Zapísala: Ivana Dvoršťáková 


